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Concept-verslag DVO Twente 22 april 2021 - openbaar 
 

Datum  22 april 2021 

Tijdstip 9.00 – 12.00 uur (DVO en AB-VRT) 

Voorzitter O. van Veldhuizen / S. Schelberg 

Locatie MS Teams 

Secretaris H. Meuleman 

Aanwezig  A. Gerritsen, S. Schelberg, J. Joosten, A. Raven, E. Nauta,  R. Welten, P. Welman, C. Kroon, W. 

Haverkamp, D. Tigchelaar, J. Pierik, O. van Veldhuizen, H. Meuleman, C. Siemerink, S. Wevers, J. Eshuis, 

R. Groen, M. de Roos, B. Lutje Wagelaar, G. Brouwer, M. Vinkesteijn, J a/d Stegge, S. Huis in ‘t Veld 

Gasten           A. Heidema 

Afwezig              K. Baalman, H. Broekhuizen, A. Hofland, S. Kuks 

 

NR Onderwerp Actie 

A Opening  

Dhr. Schelberg opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom en 

draagt hij het voorzitterschap over aan dhr. Van Veldhuizen. Dhr. Van Veldhuizen 

spreekt zijn dankzegging uit naar de dhr. Schelberg. 

 

B Samenwerkingsagenda - CdK Heidema bezocht het DVO Twente. De brief met de  

samenwerkingsagenda tussen de provincie Overijssel en de gemeenten op het 

gebied van ondermijning wordt door dhr. Heidema nader toegelicht. Hij geeft aan 

dat deze brief mede namens dhr. Dadema en dhr. Gerritsen wordt toegelicht en 

benieuwd is naar de reactie van de DVO-leden.  

 

Mevr. Nauta geeft aan dat ze als burgemeester van een plattelandsgemeente blij 

is dat de provincie aandacht heeft voor het buitengebied. 

Mevr. Haverkamp is ook positief over de aandacht voor het buitengebied en voegt 

daar het grensgebied aan toe. Het is complex om dit gebied goed in beeld te 

hebben. Onlangs heeft in de gemeente Tubbergen een Webinar tav. ondermijning 

op vakantieparken plaatsgevonden.  

Mevr. Tigchelaar is ook positief tav. de brief. Haar zorg zit in de beperkingen 

binnen de informatiedeling, een punt dat ook in deze brief duidelijk naar voren 

komt. Ze wil graag de mogelijkheden verkent zien of middels eventuele 

convenanten alsnog informatie gedeeld kan worden.  

Mevr. Raven sluit zich aan bij de genoemde punten. Zij geeft aan dat er zowel op 

lokaal als regionaal niveau goede initiatieven worden gestart. Hierbij moet goede 

afstemming plaatsvinden, van elkaar op de hoogte zijn wat er speelt.   

Dhr. Gerritsen geeft aan dat het helpt dat de provincie een stap naar voren zet in 

de aanpak van ondermijning. Zowel lokaal als regionaal ziet hij dezelfde lijn 

terugkomen en hij vindt het prettig om dit samen met de provincie te kunnen 

delen. Hij herkent de zorgen rondom de informatiedeling en vult aan dat dit niet 
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alleen wetstechnisch is maar ook ten aanzien van de manier van werken. Hij geeft 

aan dat we ervoor moeten zorgen dat onze medewerkers hiertoe in staat zijn.  

De overlap in geïnitieerde initiatieven die mevr. Raven noemde herkent hij ook en 

geeft aan om te kijken waar deze elkaar kunnen versterken.  

Mevr. Kroon geeft een aanvulling op het thema grensoverschrijdende 

samenwerking. Zij constateert dat de aandacht aan beide kanten van de grens 

meer uitgaat naar het departement Nordrhein-Westfalen en niet naar 

Niedersachsen. Ze geeft aan dat ten aanzien van de samenwerking met 

Niedersachen nog veel opgebouwd moet worden.  

Dhr. Welten stemt in met de genoemde punten.  

Dhr. Van Veldhuizen is ook positief en vraagt wat nu de volgende stap is. Dit is een 

brief met een programma. Hij ziet deze brief nog graag nader geconcretiseerd met 

onder andere een tijdspad. Hij vraagt zich af of het actiegericht genoeg is en of we 

hiervoor nog iets moeten organiseren.  

Dhr. Heidema is content met de positieve reacties en dat de 

samenwerkingsagenda steun krijgt van het DVO.  Hij sluit zich aan bij de duiding 

door dhr. Gerritsen. Hij benoemt dat de afgelopen tijd veel actie is gezet op de 

informatiedeling en ziet dat dit in concrete acties ook tot meerwaarde heeft 

geleidt. In het geïnformeerd raken door en met elkaar hebben we nog wel iets te 

doen, dit zegt ook iets over houding en gedrag. Hij vraagt nog nadere reacties van 

de DVO-leden over het benoemde thema weerbaarheid.  Acties rondom het 

buitengebied en de aanpak van ondermijning binnen vakantieparken zijn van start 

gegaan en zijn actiegericht. Het expertisecentrum rondom de revitalisering van 

vakantieparken is gestart.  

Ten aanzien van de landgrensoverschrijdende ondermijning geeft hij aan dat met 

Nordrhein-Westfalen hele concrete afspraken zijn gemaakt om de samenwerking 

nader te verkennen, zowel ambtelijk als bestuurlijk. Hij stelt voor om eerst de 

ervaringen uit de samenwerking met Nordrhein-Westfalen te verzamelen en deze 

te gebruiken voor het uitbouwen van de samenwerking met Niedersachsen. Hij 

stelt voor dat de onderzoekers de DVO-leden van Twente hierbij betrekken en zal 

deze verbinding tot stand gaan brengen. 

Dhr. Heidema noemt de complexiteit van de operationele samenwerking en 

vraagt hoe we dit goed in de vingers kunnen krijgen. Suggesties zijn welkom.  

 

Dhr. Van Veldhuizen vat samen dat weerbaarheid een urgent en belangrijk thema 

is om op te pakken. Hij vraagt om het vervolg, wat is de oogst?  

Dhr. Heidema geeft aan hier over een jaar op terug te komen en tussentijds ook 

graag aan te sluiten. Ook hij wil geen werk dubbelop doen en vraagt iedereen daar 

scherp op te blijven.  

Dhr. Van Veldhuizen geeft aan dat politie en justitie ook betrokken zijn en vraagt 

hen om een reactie. Hij geeft aan om over een half jaar even te horen of het 



    
 

 
3 PAGINA 

NR Onderwerp Actie 

loopt, over een half jaar de eerste resultaten te horen en over een jaar de 

terugblik te willen zien. 

Dhr. Groen geeft aan dat de politie in zekere zin al met een aantal punten bezig is. 

Hij ziet veel mogelijkheden in de samenwerking met het RIEC. Wat de politie 

betreft is er geen beletsel in de informatiedeling. Vanuit dat principe willen we 

ook inzetten via de lokale driehoeken. De punten die hier staan zullen zoveel 

mogelijk bediend worden.  

Mevr. Vinkesteijn geeft aan vorige week in de Eenheidstuurploeg te hebben 

gesproken over de brede effecten van ondermijning. Stand van zaken hiervan zal 

ze in volgende DVO delen. Informatiedeling is bij het OM een actueel en dringend 

onderwerp. De kunst is om vanuit maatschappelijk effect te redeneren en vanuit 

strafrecht daaraan toe te voegen. De ruimte zoeken die we met elkaar zo graag 

willen benutten, gelijk oplopen en elkaar versterken.  

Geen aanvullingen van Mevr. Brouwer, ze sluit zich aan bij mevr. Vinkesteijn. 

Dhr. Heidema zegt dat de VRT al sinds jaar en dag bezig met het fenomeen 

ondermijning, deze samenwerkingsagenda is dus ook geen eigenstandig traject. 

Het is het versterken van de gezamenlijke opdracht. Hij komt graag in het najaar 

nog eens terug.  

 

Daarnaast biedt dhr. Heidema aan allen de mogelijkheid om samen een keer een 

kop koffie te drinken of een wandeling te maken om bij te praten.   

Dhr. Van Veldhuizen dankt dhr. Heidema voor zijn aanwezigheid bij dit DVO 

waarna hij de vergadering verliet.   

C Mededelingen 

Dhr. Groen benoemt dat de bestuurders vorige maand een brief ontvingen met de 

nivellering van teamchefs B naar C. Binnen de politieorganisatie levert dit wat 

heroverwegingen op maar dit zal geen invloed hebben op de vaste 

contactpersonen namens de basisteams. Binnen de eenheid Oost en het land 

wordt gekeken naar de structuur van leiding op de basisteams.  

 

Dhr. Pierik benoemt dat in onze tweejaarlijkse veiligheidsagenda het thema jeugd 

en criminaliteit nader wordt verkent en in het DVO van 5 juli zal het projectplan 

volgen.  

 

Dhr. Welman geeft een terugkoppeling van de Stuurgroep Zorg- Veiligheid Straf. 

Ook daar kwam het thema jeugd nadrukkelijk naar voren. Niet de aantallen van de 

casuïstiek maar de complexiteit ervan neemt toe. Er volgt een onderzoek waar de 

resultaten ook aan het DVO aangeboden zullen worden.  

Daarnaast is de Antidiscriminatie-voorziening Vizier besproken in de Stuurgroep. 

In 2009 is een overeenkomst gesloten, indexering heeft nadien nooit 

plaatsgevonden. Gemeenten in Twente dragen beperkt bij. Ook op Rijksniveau 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Onderzoek 

wordt gedeeld 

met DVO. 
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vinden gesprekken plaats tussen het VNG en BZK om gelden voor ADV in het 

gemeentefonds te oormerken.   

 

Dhr. Welten geeft een terugkoppeling vanuit de Bestuurlijke Begeleidingsgroep. 

Hij geeft aan dat we halverwege zijn met de veiligheidsstrategie. De 

rondetafelgesprekken komen eraan, eerst ambtelijk en dan bestuurlijk. Hij raadt 

aan om de bijgevoegde voortgangsrapportage en factsheet door te nemen. Hij 

noemt het succes van Streettriage. Dit is gestart als pilot vanuit het VNON en 

wordt nu ingebed in de bestaande structuren. Momenteel speelt de verkenning 

om het thema mensenhandel op te nemen in de strategie. Voor de zomer 2021 

volgt een concreet voorstel.  

 

Mevr. Tigchelaar geeft een terugkoppeling van de cyberweek van 8 t/m 12 maart.  

De evaluatie heeft reeds plaatsgevonden. Interessante thema’s en enkele 

leerpunten zijn hieruit naar voren gekomen. Er was een goede Webinar voor 

ondernemers georganiseerd. Jammer was de lage respons, dit had vermoedelijk 

te maken met de bekendheid aan de voorkant. Hier moeten we in de toekomst 

anders mee om gaan.  

Er zijn twee factsheets ontwikkeld naar aanleiding van de hack bij de gemeente 

Hof van Twente. Deze zullen met de DVO-leden gedeeld te worden. Mevr. 

Tigchelaar heeft zich aangemeld in Oost Nl. Iedere Veiligheidsregio hoopt een 

cyber-burgemeester te krijgen. Dertien cyber-burgemeester, waaronder mevr. 

Tigchelaar, hebben een stuk ingediend bij het Ministerie om dit aan te moedigen.  

Mevr. Brouwer geeft aan dat de cyberweek ook voor gemeeten, politie en OM 

een mooie samenwerking betrof. Er zijn in deze week dertien geldezels opgepakt. 

 

Mevr. Vinkesteijn geeft aan Straf met Zorg vanuit het OM is gestart en dat men 

drie jaar de tijd heeft om dit te implementeren. In het RVO van het najaar zullen 

hierover een aantal zaken besproken worden en dit komt ook terug in het DVO. Ze 

geeft aan nu nieuw te zijn binnen het parket Oost NL. Daarnaast is er nog een 

nieuw iemand toegevoegd in de top-structuur namelijk Dhr. Harald Bras. Hij is nu 

directeur van de Dienst Koninklijke en Diplomatieke Beveiliging.  

D Verslagen 

Het verslag van het DVO van 8 februari 2021 wordt vastgesteld onder de volgende 

opmerkingen: 

Mevr. Nauta geeft aan dat ten aanzien van de samenwerking tussen boa’s en 

politie nog wat vragen zijn. De DVO-leden ontvingen een brief van dhr. Schelberg. 

Daarin staan een aantal punten die ze nog nader wil bespreken met haar raad.  

Dhr. Welten neemt contact op met mevr. Nauta om dit proces te doorlopen.  
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Dhr. Gerritsen benoemt dat alle Twentse colleges positief hebben ingestemd met 

het projectplan Zorgfraude. 

F Ter bespreking  

Dhr. Gerritsen vraagt of de gemeenten willen meewerken om de scans op te 

werken tot een regionaal beeld. 

Dhr. Welten gaat akkoord en benoemt dat we dat eerder hebben gedaan tav. de 

QuickScans. Deze weerbaarheidsscan geeft meer een intern perspectief.  

 

De DVO-leden gaan akkoord met het voorstel van dhr. Gerritsen om het RIEC de 

opdracht te geven deze rode draden uit de weerbaarheidscans te filteren. De 

uitkomsten hiervan worden gedeeld met het DVO.  

 

 

 

 

Dhr. Gerritsen: 

Opdracht 

wordt gegeven 

aan het RIEC. 

 
 


